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Svar på motion- markområdet mellan Hokvägen och 
Gärahov KS 2021/121 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att 
avslå motionen baserat på att motionen redan är besvarad med motiveringen att: 
 
- Kommunstyrelsen har fattat beslut om områdets utformning genom Planprogram för del av 
fastigheten Gärahov 2:1 med flera (Yggen) i Vaggeryds tätort, 2022-02-09.  
 - Kommunstyrelsen i samband med samrådsförslaget för ny översiktsplan 2022 har tagit 
ställning till kommunens syn och behov på framtida utvecklingsområden för Vaggeryds tätort, 
inom kommande översiktsplans tidsperiod.  
- Kommunstyrelsen genom svar på ”Svar på motion- Omlokalisering av SÅMS:s 
återvinningscentral” tagit politisk ställning för ÅVC-Vaggeryd 
-Kommunen har i Grönstrukturplanen för Vaggeryds kommun, beslutat av 
Kommunfullmäktige 2020 delgett kommunens syn på förslag till framtida utveckling av 
området kring ÅVC i Vaggeryd. 

Sammanfattning av ärendet 
Fullmäktigeledamöterna Robert Alkemark (S), Tuula Ingner (S), Anna Karin Slunge (S) och 
Kenneth Åberg (S) har lämnat in en motion daterad 2021-04-22 med följande förslag: 
 
- att det fortsatta plan-och planeringsarbetet på sikt möjliggör en omvandling av det 
nuvarande industriområdet till mark för ändamål, där endast lättare och ej störande 
verksamhet får förekomma. 
- att den del som utgör det nuvarande "soptippsområdet" täcks över och möjliggörs för 
friluftsliv, idrott och dylikt. 
- att övrig skogsmark som omger den forma Spångagölen, vidare ner mot Gärahovsgölens 
sida, till lämpliga delar får utgöra framtida mark för bostadsbebyggelse. Området kan därmed 
bli en fortsättning på Yggen-området. 

Ärende 
1. Bakgrund: Fullmäktigeledamöterna Robert Alkemark (S), Tuula Ingner (S), Anna Karin 
Slunge (S) och Kenneth Åberg (S) har inkommit med en motion om markområdet mellan 
Hokvägen och Gärahov. 
 
2. Ekonomiska konsekvenser: Avslag till motionen ger inga ekonomiska konsekvenser för 
Vaggeryds kommun. Resurser att hantera uppdrag enligt motionen belastar kanslienheten och 
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Tekniska kontoret genom ordinarie uppdrag.  
 
3. Samråd: Ärendet har hanterats av kanslienheten.  
 
4. Politiska mål och hållbarhetsperspektiv: Beslutet påverkar främst kommunfullmäktige mål 
1, om hållbar samhällsutveckling och tillväxt.  
 
5. Konsekvenser enligt FN barnkonvention kopplade till ärendet: 
Ett beslut i detta ärende har ingen tydlig koppling till FN barnkonvention. 
 
6. Verkställighet, uppföljning och utvärdering. Motionens förslag följs upp genom 
Planprogram för del av gärahov 2:1, Ny Översiktsplan för Vaggeryds kommun samt 
Grönstrukturplan för Vaggeryds kommun. Motionens förslag verkställs genom uppdraget för 
Omlokalisering av SÅMS:s återvinningscentral där en omlokalisering utreds genom att ledig 
mark ska ses över och avtal tas fram för reservation för ny plats för SÅMS 
återvinningscentral. Detta avtal beslutas och följs upp i kommunstyrelsens presidium. 
Återkoppling ges även till ksau när dialog hållits med övriga återvinningsföretag inom 
Gärahov. 
 
7. Förvaltningens helhetsbedömning är att det beslutade planprogrammet för del av 
fastigheten Gärahov 2:1 med flera (Yggen) ska vägleda utvecklingen av området. Vid en 
eventuell omlokalisering kan ÅVC-området utvecklas enligt Grönstrukturplanens förslag.  
 
8. Handlingar som medföljer ärendet: 
Motion- Markområdet mellan Hokvägen och Gärahov 

Beslutet ska skickas till 
Motionären 
Kanslienheten 

 

Handläggare 
Hanna Grönlund, Översiktsplanerare 

Torbjörn Åkerblad, kanslichef/bitr. kommundirektör 
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